
Het CDA komt naar u toe!! 
werkbezoek  24 mei jl. aan de Greenport regio Boskoop 
 
Belang boomkwekerij en Haagse lobby 
De herindeling komt steeds dichterbij!! Om de verschillende sectoren van onze nieuwe 
gemeente eigen te maken, heeft het CDA-campagneteam op 24 mei een werkbezoek 
georganiseerd in de Greenport. Wij willen een signaal afgeven dat de belangen van dit deel 
van de landbouw ons aan het hart gaat.  
Het interessante programma is opgesteld door Peter Bontekoe en Kees van Velzen. Zij 
hebben veel affiniteit met de Greenport en hebben gezorgd dat verschillende aspecten van 
de boomkwekerij aan bod kwamen. Om de verbinding met Den Haag te maken, was Tweede 
Kamerlid Jaco Geurts bij dit werkbezoek aanwezig. Daarnaast ook lijsttrekker Marjon 
Verkleij, de (kandidaats-) raadsleden  Peter Bontekoe; Mark Vermeulen; Truus Smits; Ruud 
Fraanje en René Vrugt, wethouder Kees van Velzen, lijstduwer Hans Groen in ’t Wout en IB-
lid Han Zweers. Rode draad tijdens het werkbezoek was de aandacht voor verkeer en 
vervoer (logistiek), het opschalen en herstructureren (fondsvorming?) en jonge 
ondernemers en kansen van het gebied. 
De delegatie heeft een bezoek gebracht aan vier verschillende bedrijven, groot en klein. Alle 
ondernemers spraken vol passie over hun bedrijf. Zij hielden gloedvolle betogen over hun 
producten, het opkweken van de planten, het afleveren naar de klanten en hun liefde voor 
de boomkwekerij in de regio Boskoop en Rijnwoude.  
 

  
Handelskwekerij  
Het eerste bezoek is aan handelskwekerij van Siem Hoogeveen: een toonbeeld van moderne 
teelt én handel. We spraken over de bloei van zijn bedrijf: van kleine starter zo’n 25 jaar 



geleden tot nu één van de grootste bedrijven op het ITC terrein. In totaal heeft Siem land op 
9 locaties. Heeft 26 vaste personeelsleden, in het seizoen wel 30 tot 110 flexwerkers. Hij 
komt zelf niet uit Boskoop, maar heeft zich hier gevestigd omdat het de beste plek is om te 
produceren: de cluster zit hier en de afzet. Problemen waar Siem tegenaan loopt zijn de 
infrastructuur; het ontslagrecht en ook de financiering van de herstructurering. Nu de 
banken moeilijker een lening afgeven, zou garantiestelling vanuit het Rijk een oplossing 
kunnen zijn. 
 

 
 
Moderne marktplaats  
Het tweede bedrijf is ook gevestigd op het ITC terrein. 
GroenDirect is een particuliere onderneming dat handel en logistiek regelt, een bedrijf met 
toekomstvisie en een regiofunctie. Het is een moderne marktplaats  en webshop met een 
coöperatief randje, de beste etalage voor de kwekers.  Zij verkopen de producten van 500 
kwekers en transporteren het naar 1500 klanten in Europa. Sinds 2012 zitten ze in een 
enorme hal aan de Noorwegenlaan. De twee directeuren, Gert Koert en Taaf Rosbergen, 
organiseren 30 beurzen per jaar. Alle producten worden gefotografeerd en komen met 
beschrijving op internet. De kweker bepaalt de prijs. 
Hun personeelsbehoefte is seizoensgebonden en per dag verschillend: van 5 tot 125 
man/vrouw.  Dit regelen zij met uitzendbureaus. Om ook in de wintermaanden werk te 
hebben, zijn zij de kersbomenhandel in gegaan: verkopen en opzetten van bomen tot 35 
meter hoog. Problemen ondervinden zij van het betalingsverkeer en de infrastructuur. Ook 
de Europese export is door de strenge regelgeving lastig. Gert is er van overtuigd, dat als de 
infrastructuur geregeld is, de verkaveling vanzelf gebeurt. Werk aan de winkel voor 
bestuurders dus! 
 



 
 
Bedrijfsovername 
Het derde bedrijf is van Sjaak Oudijk aan Laag Boskoop 32. Sjaak heeft volle grond- en 
containerteelt  van meerjarige tuinplanten op 3,5 hectare. Sjaak heeft zijn visie met ons 
gedeeld over bedrijfsovername, hetgeen tegenwoordig een moeilijke opgave is. Dit raakt 
nauw met de herstructurering, schaalvergroting en financiering door de banken. 
 
Overname en uitbreiding 
Het laatste bezoek is aan Hulst Tuinplanten aan de Gemeneweg  in Hazerswoude – Dorp. 
Hier werden we ontvangen door Dennis de Jong. Dennis is vanaf 1995 werkzaam  op de 
kwekerij bij Koos vd Hulst. Koos heeft zijn werkzaamheden afgebouwd en nu is Dennis het 
eigenaar/directeur op het bedrijf. Op deze kwekerij wordt een groot assortiment 
dwergconiferen gekweekt. Er zijn grote verbouwpannen. Recent zijn aanliggende percelen 
aangekocht en is gestart met de bouw van een nieuwe bedrijfshal. Dennis is nog een jonge 
ondernemer, hij had graag binnen de scope van de Greenport zijn bedrijf gehad, maar 
verplaatsen was voor hem niet betaalbaar. In Hazerwoude-Dorp ligt het bedrijf net buiten de 
contouren, en dit is merkbaar bij de bouwplannen die hij heeft: bouwblokken samenvoegen 
is lastig, de regelgeving is anders. Dennis gaat graag is op de uitnodig van Jaco Geurts om 
met een aantal jonge boomkwekers naar Den Haag te komen. 
En dat is een mooi vervolg op ons werkbezoek, waar de aanwezigen met veel informatie èn 
huiswerk over de boomkwekerij naar huis gaan. Met dank aan de bedrijven die ons gastvrij 
hebben ontvangen en zelfs nog verrasten met een mooie plant! 
 



 
  
Marjon Verkleij, 
Lijsttrekker CDA  
  

 


